
 

Skælskør Lokalråd  

Dagsorden  d. 28 /6 2018 

 
Data om mødet: 28 juni 2018 
Tid: 19.00   
 
Dato: Sted: Vestergade 20B hos Michael 

Mødedeltagere: 

Rosa Demuth  

Michael Kolin 

Ole larsen  

Gitte D.Gensmann 

Irene Wallin 

 

  
Afbud: 
Danilo Krstajic 

Steen Andresen 

 

   

 1. Evaluering af Pakhusmødet  om Højskolen:  Lokal Rådet havde et godt besøgt 

møde om fremtiden på Højskolen . det var velbesøgt og med god stemning. Der 

manglede måske lidt flere fakta om div. økonomi.  

Den ¾ august kommer Mikkel sejlende til Skælskør med sin store båd. Og der 

bliver mulighed for at komme ombord lørdag kl. 10-14 ..kan vi gøre lidt ekstra som 

lidt fest på Havnen …Marinegarden måske ? 

 

2.  Oles oplæg omkring FB m.v. omkring synlighed : 

Lokalrådet har 2 FB sider ?  vi må have slået dem sammen, og sætte op på de 

forskellige sider på FB om Skælskør. Der er følgende : 1 Det sker i Skælskør .. 

2Os der elsker Skælskør .. 3 Hjælp hinanden .. 4 Det Vestsjælland vi kender .. 5 

Min kultur i Slagelse kommune .. Ole forslår vi får Tom med til et møde om It og 

FB mm. Ole forslår også vi får 4230 med som godt til google søgning om Skælskør 

 

3. Vi får en henvendelse fra Socialdemokraterne om at være sikre på Sorøvej 

Næstvedvej trafikalt.. Vi ser frem til de henvender sig og har tillige flere gode 

løsnings foreslag. Fjernelse af bump ..  Norvejen må også gerne drøftes med noget 

støjfri beslægning. 

 

4. Mødedatoer august : 20/8 eller 22/8 hos Irene Wallin BÜlowsvej 34 E 

Hvornår er bedst for alle ? 

 

 



5. Skal vi – og hvornår skal vi have seminar på Postgården ? 

Ja det skal vi og håber alle kan deltage  ..det er bedst !!! 

Seminar datoer …søndag d.23/9 kl. 10 – 14.30 eller torsdag d.20/9 kl.17_21 

Ole medbringer projekter og lærred. 

Forslag til seminar : It FB inviter Tom .. Byvandring – flere bænke .. 

Vandpost ..Algade problemer med passage både gående – cykel – bil.  

Vi må holde fast i Solskins bussen .. 

Men Vi vil IKKE ha p.vagter. 

Unge I Skælskør .. pulje med tilskuds penge til hver ung – hvad bliver de 

brugt til ? Ikke alle unge gider sport og kreativitet ..Ungdomskole ??? fester 

for de unge .. 

 

6. Steen har søgt, og vi har fået midler fra kommunen.  

Så …hvad skal pengene bruges til bedst muligt ? 

 

7. Evt. Ole foreslår et par offentlig drikke poster nogle steder i byen . 

Så vi alle kan få slukke tørsten med forfriskende vand. 

Postkassen ???  
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